

Keep Your Joints Healthy!

维护您关节的健康!



Our joints are the pulleys and levers that power the many complex movements that the body goes through every waking moment. Healthy joints allow us to move without pain and stiffness as we go about simple tasks such as sitting down and standing back up, picking up objects, walking, and even typing on a keyboard. On the other hand, joint pain or a weak skeletal system can cause on-going pain, stiffness, and discomfort, increase the risk of debilitating injuries, and hamper our ability to enjoy an active lifestyle.

When it comes to bone health, calcium is one of the most recognised essential nutrients. It is one of the most plentiful minerals in the human body, and most of it (approximately 99%) is stored in the skeletal system. Not only is calcium important for bone and joint health, it is also essential for the proper function of muscles, nerves, and blood vessels. Research has shown that calcium supplements may be helpful for improving joint and bone health, whether you're looking to prevent osteoporosis or maintain healthy cartilage in your joints.

NewLife™'s Calcium Complex with Boron is an excellent choice for anyone concerned with maintaining peak calcium level for total protection. It is a very special blend of Calcium and Boron along with vitamin A, vitamin C, vitamin D, vitamin B12, magnesium, phosphorus, zinc and vitamin B6. These ingredients work synergistically to enhance bone strength and provide maximum absorption of calcium in the bones. **NewLife™'s Calcium Complex with Boron** is one of the most highly effective osteo-protector combinations available:

- Supplies 10 essential nutrients for building bone strength.
- Comes in the form of a soft natural gelatin capsule which is easier to swallow and enhances bioavailability of nutrients.
- 100% milk free.
- Fortified with one of the latest nutritional breakthroughs, Boron.
- Contains chelated forms of minerals which not only enhance the absorption, but also act as chelating agents to remove unwanted toxic metals from the body.

我们的关节犹如滑轮和杠杆，操控日常作息的许多复杂动作。有了健康的关节才足以让我们在没有痛楚或僵硬的情况下进行日常动作，如坐着或起立、提物、行走，甚至在键盘上打字。反之，若患有关节疼痛或脆弱的骨骼系统，则将导致持续性的疼痛、僵硬和不适感，进而增加身体严重被损伤的风险，以及阻碍您享受活跃的生活方式。

说到骨骼保健，钙是公认为最重要的营养素之一。它也是人体内最丰富的矿物质之一，其大部分（约99%）都积存在骨骼系统中。钙不只有益骨骼和关节的健康，也对肌肉、神经和血管的正常功能起着重要作用。研究显示，钙补充剂有助改善关节和骨骼健康，因此可取得预防骨质疏松症或维护关节软骨健康的作用。

新生命天然钙合剂加硼是那些关心维持最高钙质水平以取得全面保护的人士的最佳选择。本产品将钙和硼与其他维生素A、C、D、B12、B6、镁、磷和锌混合，特殊调配研发。这些成分皆可发挥协同作用，提高骨骼强度及增加骨骼对钙的吸收率至最极限。**天然钙合剂加硼**在市场上被视为是其中最为高效的骨骼保护组合：

- 提供改善骨骼强度的10种必需营养素。
- 以天然软质明胶胶囊形式呈现，容易吞服，提高营养素的生物利用率。
- 100%不含牛奶。
- 添加营养界最新突破性进展——硼。
- 含有螯合矿物质，不但能增强人体对钙的吸收率，还可作为螯合剂来清除体内有害的有毒金属。